

勝過試探，為神而活

哥林多前書 10:13, 31 - 33

引言：當今試探的樣貌正在改變

李克強牧師

本論

(一) 勝過試探的三個真理

A. 試探是人所能承受的

B. 神總會為你開一條出路

C. 復活的信心，使我們堅定不移

(二) 為榮耀神而活

結語：在混亂中堅定信靠

分享和討論

1. 你是否經歷過神在試探中為你開出路的時刻？那次經歷如何幫助你更信靠祂？
2. 一節經文或一個屬靈習慣，幫助你在混亂中仍能得平安？
3. 你覺得活出「榮耀神」最具挑戰的地方在哪裡？
4. 在現實生活中，你覺得「以愛行動」最難實踐在哪裡？
5. 你可以如何用具體行動表達基督的愛，讓人看見神的榮耀？

Overcoming Temptation, Living for God

1 Corinthians 10:13, 31-33

Rev. Ke-Chiang Li

Introduction: The nature of temptation is changing in today's world.

Body

1) Three Truths for Overcoming Temptation

A. Temptation is bearable

B. God always provides a way out

C. Resurrection faith makes us steadfast

2) Living to Glorify God

Conclusion: Trusting God Amid Chaos

Questions:

1. Have you ever experienced a time when God provided a way out of temptation? How did that experience strengthen your trust in Him?
2. What verse or spiritual habit has helped you find peace in the midst of chaos?
3. What do you find most challenging about living a life that honors God?
4. Where do you find it most difficult to practice "acting in love" in real life?
5. How can you express Christ's love through concrete actions and show others God's glory?